
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE
APPLICATIONS
OTTAWA, 5/5/98.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  ANNOUNCED  TODAY
THAT  JUDGMENT  IN  THE  FOLLOWING  APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO
APPEAL  WILL  BE  DELIVERED  AT  9:45  A.M.  ON  THURSDAY  MAY  7,  1998.
THIS LIST  IS  SUBJECT TO  CHANGE.
FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

                    
COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES
D’AUTORISATION
OTTAWA, 5/5/98.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  ANNONCE  QUE  JUGEMENT
SERA  RENDU  DANS  LES  DEMANDES  D'AUTORISATION  D'APPEL SUIVANTES
LE  JEUDI  7  MAI  1998,  À  9 H 45.   CETTE  LISTE  EST  SUJETTE  À
MODIFICATIONS.
SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330

                    

1. D.E. c. Sa Majesté la Reine (Crim.)(Qué.)(26399)

2. Wal-Mart Canada Inc. v. United Steelworkers of America, et al (Ont.)(26355)

3. Richter & Associés Inc., et al c. Le sous-ministre du Revenu du Québec, et al  (Qué.)(26272)

4. Jean Victor Beaulac v. Her Majesty the Queen (Crim.)(B.C.)(26416)

5. The Minister of Forests, et al v. MacMillan Bloedel Ltd., et al - and between - MacMillan Bloedel Limited v.
Council of Haida Nation, et al (B.C.)(26394)

6. Patricia Carolyn Hickey v. Walter Donald Hickey (Man.)(26430)

7. Madison Developments Limited, et al v. Plan Electric Co., et al (Ont.)(26397)

8. Deposit Insurance Corporation of Ontario v. Nesbitt, Burns Inc., et al and between Her Majesty the Queen in
Right of Ontario v. Nesbitt, burns Inc., et al (Ont.)(26422)

9. Warren J.M. Yake v. The Law Society of Alberta (Alta.)(26360)

10. James G. Stuart and Arthur Andersen & Co. v. Ernst & Young (B.C.)(25964)

11. Jonathan Ashton Calvert v. Mary Louise Calvert by her Litigation Guardian Stephen M. Grant (Ont.)(26497)
                                                        


